
     

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 
 

Indiener: Paul Knuvers/GroenLinks 
 
Datum indiening vraag: 01 12 2018 
 
Datum verzending antwoord: 13-12-2018 
 

Formulering: Waar blijft het ‘crematoriumbos’ deel 2  
 
Hieronder vindt u de beantwoording op eerdere vragen. Afgelopen donderdag moest ik tijdens mijn 
joggingrondje constateren dat er op de aangegeven plek niets valt waar te nemen van enig aangeplant 
bos. Volgens uw antwoord had dit vóór 1 mei 2018 moeten gebeuren. Voor het compleet overzicht 
hieronder uw antwoord op eerdere vragen van mijn kant.  
Daarna volgen enkele nieuwe vragen. 

 
Datum indiening vraag: 22 april 2017  
Datum verzending antwoord: 9 mei 2017  

Formulering: Waar blijft het “crematorium bos”?  
De gemeenteraad heeft alweer enige tijd geleden het bestemmingsplan vastgesteld, waardoor bouw van 
een crematorium aan de Groenloseweg 2 in Haarlo mogelijk is gemaakt. Deze bouw ligt in het Groene 
Netwerk (GGN) en voorwaarde bij bouw is dan ook dat natuurcompensatie plaats moet vinden.  
Ambtelijk ben ik voorafgaand aan de behandeling van het bestemmingsplan geïnformeerd over deze 
compensatie. Tussen de Waterster en Kooihuisweg zal o.a. een nieuw bos worden aangelegd in wat nu 
nog weiland is.  
Nu de bouw van het crematorium al aardig ver is gevorderd mijn volgende vraag: Vraag: Kunt u mij 
aangeven waar, hoeveel en op welke wijze er gaat worden gecompenseerd met natuur voor de bouw van 
het crematorium?  
Antwoord:  
De omvang van de opdracht tot compensatie bedraagt 22.330 m2. Daarvan wordt 9.180 m2 binnen het 
plangebied gecompenseerd in de vorm van een poel met struweel (natuur) en een deel bos 580m2. De 
overige 13.150 m2 moet worden gecompenseerd als bos op een locatie nabij de Waterster in Borculo. De 
werkelijke compensatie na bij de Waterster wordt overigens in de praktijk 16.200 m2.  
Vraag: Op welke termijn wordt e.e.a. gerealiseerd?  
Antwoord:  
Binnen 2 jaar na verlenen omgevingsvergunning voor de bouw van crematorium moet uitvoering van de 
bos- en natuur compensatie zijn verricht.  
Dus voor 27 mei 2018 moet alle bos- en natuurcompensatie zijn aangelegd.  
 

 
Vraag:  
Wat is de reden dat er op de aangegeven plek (nabij de Waterster) geen boscompensatie heeft plaats 
gehad? Kunt u mij tevens aangeven of de overige onderdelen van de compensatie zijn gerealiseerd? 
 
Antwoord: Wij hebben geconstateerd dat het crematorium aan alle verplichtingen van de herplant heeft 
voldaan. Er heeft wel degelijk aanplant plaatsgevonden nabij de Waterster. Een klein gedeelte hiervan is 
doodgegaan tijdens de droge zomer. Deze aanplant is tussen de 80 en 110 cm hoog en kan tussen de 
aanwezige ruigte over het hoofd gezien worden. 
Rondom het crematorium is de aanplant volgens afspraak aangeplant en goed aangeslagen. Rondom de 
poel op eigen terrein is de beplanting ook goed aangeslagen. De begroeiing rondom de poel heeft zich 
goed ontwikkeld. 
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Vraag: Indien de hier sprake is van in gebreken blijven, hoe en op welke termijn gaat u dan handhaven?  
 
Antwoord: De herplant die dood is gegaan door droogte zal vervangen moeten worden door nieuwe 
herplant. Dit moet bij voorkeur dit plantseizoen, maar vóór 31 december 2019 plaatsvinden. Daarna geldt 
een instandhoudingsplicht voor de nieuwe houtopstand. Als de beplanting niet aanslaat of afsterft, moet 
deze binnen een jaar vervangen worden. 
 

 
Vraag: bij mij leidt de kwestie tot een volgende vraag Kunt u mij een overzicht verschaffen van verplichte 
natuurcompensaties in de jaren 2015, 2016 , en 2017? Kunt u daarbij aangeven hoe u monitort of er 
gerealiseerd is/wordt (bijv. bestaat er een verplichting om de compensatie aan te tonen middels foto en/of 
factureren voor geleverde werkzaamheden)? Hoe vaak is er de afgelopen jaren door u gehandhaafd 
vanwege in gebreke blijven?  
 
Antwoord: Wij kunnen desgewenst medio januari een overzicht geven van de stand van zaken van de 
natuurcompensaties. Er bestaat geen verplichting om de compensatie aan te tonen met foto en/of 
facturen. Wij controleren wel zelf via onze actuele luchtfoto’s en een bezoek ter plaatse. Wij monitoren de 
stand van zaken. Wij hebben een lijst gemaakt van deze zaken per kern. We zijn bezig deze zaken te 
controleren en de lijst te complementeren. Per zaak wordt ter plaatse gekeken naar wat is afgerond, wat 
nog loopt en voor welke termijn de inplant gereed moet zijn.  
 
Als blijkt dat er niet wordt gecompenseerd dan treden wij handhavend op. Wij registreren per 
handhavingszaak welke handhavingsacties wij uitvoeren. Onze ervaring leert dat zodra we in gesprek 
gaan met de eigenaar daarna de zaken vaak in goed overleg gerealiseerd worden. 
 

 
 
 
 
 
 

Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord 
zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


